

**Mr Tu Guangshao**

Vice Mayor of Shanghai

Tu Guangshao, male, was born in January 1959. An ethnic Han, Tu is a native of Ezhou City, in central China's Hubei Province. He obtained his postgraduate degree in history at Peking University and is a graduate with a master's degree in economics and a senior economist. He is a member of the Standing Committee of the CPC Shanghai Committee and a vice mayor of Shanghai.

Tu began work in August 1977. He pursued his studies in the Economics Department of Peking University from 1978 to 1985. He served successively as head of the Policy Study Office of the Beijing Municipal Committee of the Communist Party of China, vice director of the information office of the capital's Trade Department, deputy director general in the planning department and the financial management department of the People's Bank of China, deputy director of the financial information systems center of the People's Bank of China, vice general manager of the China Securities Trading System Co Ltd, director of the trade department of the China Securities Regulatory Commission and secretary general of the China Securities Regulatory Commission.

Tu then served successively as Party secretary and general manager of the Shanghai Stock Exchange, Party committee member and secretary general of the China Securities Regulatory Commission since August 1997. In July 2002 he became Party committee member and vice chairman of the commission. He has been a member of the Standing Committee of the CPC Shanghai Committee, vice mayor of Shanghai and a member of the Party Leadership Group of the Shanghai city government since December 2007.

**屠光紹**

上海市副市長

屠光紹，男，1959年1月出生，漢族，湖北鄂州人，研究生學歷，經濟學碩士，高級經濟師。現任中共上海市委常委、副市長。

屠光紹1977年8月參加工作，1978年-1985年在北京大學經濟系學習。1985年起，先後擔任北京市委政研室主任科員，北京市委商貿工作部宣傳處副處長，中國人民銀行綜合計劃司、金融管理司副處級幹部，中國人民銀行全國金融市場報價交易信息系統中心副主任，中國證券交易系統有限公司副總經理，中國證券監督管理委員會交易部主任，中國證券監督管理委員會秘書長等職。1997年8月起，歷任上海證券交易所總經理；中國證券監督管理委員會黨委委員、秘書長，上海證券交易所總經理、黨委書記等職。2002年7月起，任中國證券監督管理委員會副主席、黨委委員。2007年12月起，任上海市委常委、副市長、市政府黨組成員。